

# 绿动五指山 蓝享海花岛

五星航空-海南航空新加坡-海口直飞

“游”点不同

## 不到五指山 不算到海南

海南避暑避寒胜地-五指山

个人免签

海南岛--中国唯一

- ★ 一晚海花岛五星标准欧宝主题特色酒店
- ★ 一晚五指山首家智能客控五星酒店
- ★ 一晚世界最多房间机场五星酒店
- ★ 特色餐饮：黎族最高圣宴-长桌宴、中华老字号沿江文昌鸡宴、沉香鱼头、盐焗鸡
- ★ 避暑路线：热带雨林五指山探秘避暑、超豪华海中央人工岛-海花岛



# 六天绿动蓝享New海南

HAK6D-6A

## 6Days Green+Blue New Hainan

### 第一天 新加坡~海口

### 海花岛欧堡酒店或同级

新加坡-海口 HU748/12: 10-15: 40

乘机抵达国际旅游岛美丽的“椰城”--海口市，接机前往

【福山咖啡文化风情小镇】约 60 公里 45 分钟。海南最美小镇，中国咖啡第一镇。

{晚餐}-满城尽是咖啡香享用晚餐

{福山咖啡}-福山湖畔品尝一杯沉浸式烘焙福山咖啡

【海花岛灯光秀】约 88 公里 60 分钟，表演时间：21: 30

### 第二天 儋州-五指山

### 五指山清能丽景湾或同级

{早餐}酒店自助早餐

【海花岛】历时十二年，斥资千亿打造而成的人工岛，号称中国小迪拜倾力打造集主题乐园、度假酒店、购物美食、会议会展、滨海娱乐、文化演艺等于一体的一站式国际化度假目的地。打卡双子沙滩、明清建筑风格的商业街、美食街。

{午餐}-中华老字号，海花岛沿江饭店享用海南鸡宴

【五指山民族博物馆】约 207 公里 145 分钟车程，是海南规模最大、文物最多，富有民俗特色，征集、收藏、陈列海南历史文物，革命文物的少数民族文物为主的综合性博物馆。

{晚餐}-长桌宴，烹然心动共享特色长桌宴

### 第三天 五指山

### 五指山清能丽景湾酒店或同

{早餐}酒店自助早餐

【毛纳村】约 33 公里 50 分钟。追随习总书记探秘最美乡村。穿上黎锦、喝着黎茶、品上山兰酒、跳起竹竿舞。领略中国长寿乡的健康生活。

{午餐}-享用五指山野菜、不回家的牛等特色餐

【五指山黎峒文化园】约 2.5 公里 10 分钟车程，位于五指山第一山麓，是一个集民俗文化、热带雨林景观、养生休闲度假为一体的度假胜地。

{自费晚餐}-可夜市一条街逛吃或自费 198 元/人享用-{石斛宴}

【打卡五指山夜市一条街】把把烧、串串、酱香饼、海南粉、芒果肠粉、鸡屎藤等。

### 第四天 五指山-屯昌-琼海 琼海希尔顿欢朋酒店或同级

{早餐}酒店自助早餐

【梦幻香山芳香文化园】约 120 公里 80 分钟，是一个集热带高效农业种植、乡村休闲旅游、芳香文化体验、共享山庄、新农村建设和三产融合为一体的现代农业产业园。

{午餐}-享用屯昌沉香鱼头特色餐

【博鳌海的故事】约 86 公里 110 分钟，在美丽的玉带湾，有一个你梦想的地方，面朝大海，春暖花开，她的名字叫“海的故事”。

{晚餐}-琼海当地特色餐

### 第五天 琼海-海口

### 海口美兰国际酒店或同级

{早餐}酒店自助早餐

【观澜湖新城】约 95 公里 75 分钟，观澜湖新城是集娱乐、购物、休闲、餐饮及文化于一体的大型综合项目。

{午餐}-特色海南鸡饭

【海口骑楼老街】海口骑楼老街是海口市一处最具南洋建筑风格特色的街道景观。

{自费晚餐}-可在自由餐饮一条街逛吃

### 第六天 海口-新加坡

### HU747-07:25-11:05

根据航班时间网海口美兰国际机场，搭乘客机飞返美丽家园

{早餐}飞机上享用早餐



#### 航班日期：每周五、周日

6月：23、25、30

7月：2、7、9、14、16、21、23、28、30

8月：11、13、18、20、25、27

9月：8、10、15、17、22、24、29

10月：1、6、8、13、15、20、22、27、29

11月：3、5、12月：13、8、10、15、

#### 航班日期：每周五、周日

6月：2、4、9、11、16、18、

8月：4、6、9月：1、3、11月：10、13、17、19、24、26

12月：17、22、24、29、31

#### 行程包含

交通：全程机场税，托运行李每人 1 件 23KG，手提行李 7KG，团体签证，机上用餐。

用餐：全程含 4 早餐 7 正餐，正常餐标 RMB40 元/人。行程标注特色餐为 10 人团队以上免费升级餐，不够 10 人将按正常餐标提供餐 赠送：矿泉水 1 瓶/人/天；

景点：行程内所含景点首道门票；

住宿：当地五星标准酒店，2 人/间。

#### 行程不含

旅游保险，单房差，旅行袋，一切个人消费，导游/司机小费 新币 6 元/人/天

# 六天绿动蓝享New海南

## HAK6D-6A 6Days Green+Blue New Hainan

### DAY01 SINGAPORE – HAIKOU Castle Hotel Ocean Flower Island or similar HU HU748/12: 10-15: 40

Direct flight from Singapore to Hainan Island, a bright pearl in the South China Sea. Upon arrival, proceed to visit

**{Fushan Coffee Federation Town}**, About 60 km 45 minutes. The most beautiful town in Hainan, the first coffee town in China.

**{Dinner}** Enjoy dinner in the town of Fushan

**{Coffee}** Savor a cup of immersively roasted Fushan coffee by Fushan Lakeside

**{Ocean Flower Island light show}** About 88 km 60 minutes by car, the latest and most popular scenic spot in Hainan, encounters the world style, and watches the cool light show, show time: 21:30.

### DAY02 DANZHOU – WUZHISHAN Wuzhishan Qingneng Lijingwan Hotel or similar

**{Breakfast}** Enjoy hotel buffet breakfast

**{Ocean Flower Island}** After 12 years and spending hundreds of billions of yuan to build, the artificial island is known as China's Little Dubai to create a one-stop international vacation destination integrating theme parks, resort hotels, shopping and food, conferences and exhibitions, coastal entertainment, and cultural performances. Check in Twin Beach, Ming and Qing Dynasty architectural style commercial street, food street.

**{ Lunch }** -Chinese time-honored brand, Ocean Flower Island Yanjiang Hotel to enjoy Hainan chicken banquet

**{Wuzhishan Museum of Nationalities}** About 207 kilometers and 145 minutes' drive, it is the largest comprehensive museum in Hainan, with the largest number of cultural relics, rich in folk characteristics, collecting, collecting and displaying Hainan's historical relics and revolutionary cultural relics of ethnic minorities.

**{ Dinner }** -Long Table Banquet, cooking heart-warming sharing special long table banquet

### DAY03 WUZHISHAN Wuzhishan Qingneng Lijingwan Hotel or similar

**{Breakfast}** Enjoy hotel buffet breakfast

**{Mauna Village}** About 33 km and 50 minutes by car. Follow General Secretary Xi to explore the most beautiful countryside. Put on Li dress, drink Li tea, taste Shanlan wine, and dance bamboo pole dance. Experience the healthy life of China's longevity township.

**{ Lunch }** - Enjoy special meals such as wild vegetables from the Wuzhishan Mountain and cows that don't go home

**{ Wuzhishan Liyu Cultural Park }** About 2.5 kilometers and 10 minutes by car, located in the first foothills of Wuzhishan, is a resort integrating folk culture, tropical rainforest landscape, health and leisure vacation.

**{ Exclude: dinner }** -Dinner at your own in the night market street or Optional RMB198 / paxs to enjoy-(Dendrobium banquet)

**{Check in Wuzhishan Night Market Street}** skewers, sauce fragrant cakes, Hainan powder, mango sausage powder, etc.

### DAY04 To-QIONGHAI Qionghai Hilton Hotel or similar

**{Breakfast}** Enjoy hotel buffet breakfast

**{Dream Xiangshan Aromatic Culture Park}** About 120 kilometers and 80 minutes' drive, it is a modern agricultural industrial park integrating tropical high-efficiency agricultural planting, rural leisure tourism, aromatic cultural experience, shared mountain villas, new rural construction and integration of three industries.

**{ Lunch }** - Enjoy the Tunchang Agarwood Fish Head Special meal

**{Boao Sea Story}** About 86 kilometers 110 minutes by car, in the beautiful Yudai Bay, there is a place of your dreams, facing the sea, spring blossoms, her name is "The Story of the Sea".

**{ Dinner }** - Qionghai local specialties

### DAY05 QIONGHAI-HAIKOU Meilan International Airport Hotel or similar

**{Breakfast}** Enjoy hotel buffet breakfast

**{Mission Hills New City}**, About 82 km and 60 minutes by car, Mission Hills New Town is a large-scale integrated project integrating entertainment, shopping, leisure, dining and culture.

**{ Lunch }** - Special Hainan chicken rice

**{Haikou Arcade Old Street}** Haikou Arcade Old Street is one of the most Nanyang architectural style street landscapes in Haikou City.

**{ Exclude: dinner }** - Dinner at your own in Arcade Old Street or enjoy Optional meal for RMB100 / person - {Four famous dishes}

### DAY06 HAIKOU – SINGAPORE

Depart from Haikou Meilan International Airport for your pleasant flight to Singapore your beautiful homeland.

**{Breakfast}** Enjoy breakfast on the plane



Itinerary Inclusive:

Transportation: Airport Taxes, 23kg Checked Baggage (1 piece), Hand Carry 7kg, Group China Visa, Meals on Board

Meals: 4 Breakfast 7 Lunch/Dinner (meal cost RMB40/pax). The special meals marked on the itinerary are free upgrades for groups of more than 10 people, and less than 10 people will be provided according to the normal meal standard Complimentary. 1 Bottle of daily drinking water

Sight-seeing: Entrance ticket as per itinerary

Driver & Experience Tour Guide Services

Accommodation: Hainan Local 5 star Hotel, twin sharing basis. Single supplement surcharge for Single Room require.

Transportation: Hainan Air-Cond Tourism Coach

EXCLUDE:

Travel Insurance, Single Supplement surcharge, Travel Bag, All personal expenses, Tipping for Tour Guide/Driver **SGD6/person/Day**

If there is any discrepancy between the Chinese and English itineraries, the Chinese itinerary shall prevail